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PROTOKÓŁ NR XXXVI/21 

Z XXXVI SESJI RADY MIASTA ŻYRARDOWA 

Z DNIA 11 MARCA 2021 r. 

 

Stan Rady – 21 radnych                  Obecnych – 21 radnych 

 

PORZĄDEK OBRAD: 

I.  Sprawy organizacyjne: 

1.  otwarcie obrad, 

2.  stwierdzenie prawomocności obrad, 

3.  przedstawienie porządku obrad, 

4.  przyjęcie protokołów z XXXIV i XXXV Sesji Rady Miasta Żyrardowa. 

II.  Projekty uchwał w sprawie: 

1.  zmieniająca Uchwałę Nr XXXIII/277/20 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 29 grudnia 2020 r.  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa na lata 2021–2031 wraz  

z prognozą długu na lata 2021–2031, 

2.  zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2021, 

3.  zmieniająca Uchwałę Nr II/5/18 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 6 grudnia 2018 r. w sprawie 

zaciągnięcia pożyczki Jessica 2 w Banku Gospodarstwa Krajowego na realizację przedsięwzięcia 

pn. „Przebudowa i rewaloryzacja zabytkowego obiektu kantoru z adaptacją na Centrum Obsługi 

Mieszkańca” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego na 

lata 2014–2020, Oś Priorytetowa 6: Jakość życia, Działanie 6.2.: Rewitalizacja obszarów 

zmarginalizowanych, 

4.  udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Żyrardowskiemu, 

5.  przedłużenia terminu na wniesienie opłaty za korzystanie w 2021 roku z zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych, 

6.  ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych 

prowadzonych przez Miasto Żyrardów, 

7.  przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na 2021 rok”, 

8.  ustalenia opłat za usługi przewozowe środkami lokalnego transportu zbiorowego na terenie Miasta 

Żyrardowa, Korytowa i Międzyborowa, 

9.  ustalenia zasad sprzedaży komunalnych lokali mieszkalnych, 

10.  wniesienia wkładu niepieniężnego (aportu) do „Żyrardowskiego Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego Sp. z o.o.”, 

11.  nabycia działek położonych w Żyrardowie przy ul. Wincentego Witosa, 

12.  uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie, 
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13.  zachowania integralności Województwa Mazowieckiego, 

14.  zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Żyrardowa na 2021 

rok, 

15.  zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Żyrardowa na 2021 rok, 

16.  zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Miasta Żyrardowa na 2021 rok, 

17.  przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Żyrardowa, 

18.  przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Żyrardowa, 

19.  przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Żyrardowa. 

III.  Informacja: 

–  Plan pracy Rady Miasta Żyrardowa na 2021 rok. 

IV.  Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

V.  Zamknięcie obrad. 

 

I. Sprawy organizacyjne 

Ad I.1. i I.2. 

W dniu 11 marca 2021 r. o godz. 13.30 w budynku Resursy przy ul. 1 Maja 45 rozpoczęły się 

obrady XXXVI Sesji Rady Miasta Żyrardowa. Ich otwarcia dokonał Przewodniczący Rady Miasta 

Żyrardowa Ryszard Mirgos, który stwierdził prawomocność obrad.  

 

Ad I.3. 

Pani Marlena Tabaczewska-Sip, Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, złożyła  

w imieniu Prezydenta Miasta Żyrardowa wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały  

w sprawie ustalenia zasad sprzedaży komunalnych lokali mieszkalnych. Dodała, że w wyniku dyskusji 

podczas posiedzenia merytorycznych komisji Rady Miasta pojawiły się pewne wątpliwości, które 

należy rozwiać. 

Radna Edyta Lubańska w imieniu Klubu Radnych „Porozumienie Prezydenckie” złożyła 

wniosek o zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zachowania integralności 

Województwa Mazowieckiego. Argumentowała, że Klub wspiera integralność Mazowsza, ale chce 

przepracować treść uchwały tak, by móc podjąć ją podczas kolejnej sesji. 

Radny Grzegorz Obłękowski uznał za ważne przegłosowanie uchwały w sprawie zachowania 

integralności Województwa Mazowieckiego. Zgodził się z argumentami radnej Edyty Lubańskiej  

co do zasadności przedyskutowania treści uchwały. Zadeklarował, że Klub Radnych Koalicji 

Obywatelskiej będzie głosował za zdjęciem przedmiotowego punktu z porządku obrad i wyraził 

nadzieję, że – po odpowiednim przepracowaniu – znajdzie się on w porządku obrad kolejnej sesji. 
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Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem w sprawie zdjęcia z porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie ustalenia zasad sprzedaży komunalnych lokali mieszkalnych. W głosowaniu 

jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy zaaprobowali wniosek 20 głosami „za”, przy braku głosów 

„przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem w sprawie zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

ustalenia zasad sprzedaży komunalnych lokali mieszkalnych: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur 

Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny 

Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna 

Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Jerzy Naziębło. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem w sprawie zdjęcia z porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie zachowania integralności Województwa Mazowieckiego. W głosowaniu jawnym 

wzięło udział 20 radnych, którzy zaaprobowali wniosek 15 głosami „za”, przy 4 głosach „przeciw”  

i 1 głosie „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem w sprawie zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

zachowania integralności Województwa Mazowieckiego: 

„za” – 15 głosów – radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, radna Teresa 

Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz 

Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Krzysztof Skrobisz, radny 

Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna 

Żaneta Wesołowska,  

„przeciw” – 4 głosy – radny Jarosław Gejcyg, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, 

radny Arkadiusz Rzepecki; 

„wstrzymuję się” – 1 głos – radna Elżbieta Wrońska. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Jerzy Naziębło. 

 

Przeprowadzono głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad po zmianach. W głosowaniu 

jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy zaaprobowali zmieniony porządek obrad 19 głosami „za”, 

przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad po zmianach: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, 
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radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna 

Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna 

Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 1 głos – radna Anna Maria Kozłowska. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Jerzy Naziębło. 

 

PORZĄDEK OBRAD ZMIENIONY W PUNKCIE II. 

II. Projekty uchwał w sprawie: 

1.  zmieniająca Uchwałę Nr XXXIII/277/20 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 29 grudnia 2020 r.  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa na lata 2021–2031 wraz  

z prognozą długu na lata 2021–2031, 

2.  zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2021, 

3.  zmieniająca Uchwałę Nr II/5/18 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 6 grudnia 2018 r. w sprawie 

zaciągnięcia pożyczki Jessica 2 w Banku Gospodarstwa Krajowego na realizację przedsięwzięcia 

pn. „Przebudowa i rewaloryzacja zabytkowego obiektu kantoru z adaptacją na Centrum Obsługi 

Mieszkańca” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego na 

lata 2014–2020, Oś Priorytetowa 6: Jakość życia, Działanie 6.2.: Rewitalizacja obszarów 

zmarginalizowanych, 

4.  udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Żyrardowskiemu, 

5.  przedłużenia terminu na wniesienie opłaty za korzystanie w 2021 roku z zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych, 

6.  ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych 

prowadzonych przez Miasto Żyrardów, 

7.  przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na 2021 rok”, 

8.  ustalenia opłat za usługi przewozowe środkami lokalnego transportu zbiorowego na terenie Miasta 

Żyrardowa, Korytowa i Międzyborowa, 

9.  wniesienia wkładu niepieniężnego (aportu) do „Żyrardowskiego Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego Sp. z o.o.”, 

10.  nabycia działek położonych w Żyrardowie przy ul. Wincentego Witosa, 

11.  uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie, 

12.  zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Żyrardowa na 2021 rok, 

13.  zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Żyrardowa na 2021 rok, 

14.  zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Miasta Żyrardowa na 2021 rok, 

15.  przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Żyrardowa, 



Protokół nr XXXVI/21 z XXXVI Sesji Rady Miasta Żyrardowa – 11.03.2021  

5 

16.  przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Żyrardowa, 

17.  przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Żyrardowa. 

 

Ad I.4. 

Do przedłożonych projektów protokołów nie zgłoszono uwag. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z XXXIV Sesji Rady Miasta Żyrardowa.  

W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy zdecydowali o przyjęciu protokołu 20 głosami 

„za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem protokołu z XXXIV Sesji Rady Miasta Żyrardowa: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur 

Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny 

Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna 

Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Jerzy Naziębło. 

 

Przeprowadzono głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z XXXV Sesji Rady Miasta 

Żyrardowa. W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy zdecydowali o przyjęciu protokołu 

20 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem protokołu z XXXV Sesji Rady Miasta Żyrardowa: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur 

Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny 

Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna 

Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Jerzy Naziębło. 

 

II. Projekty uchwał 

Ad II.1., II.2, II.3 i II.4. 

Pani Anna Krupa przedstawiła projekty uchwał: (1) zmieniającej Uchwałę Nr XXXIII/277/20 

Rady Miasta Żyrardowa z dnia 29 grudnia 2020 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
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Żyrardowa na lata 2021–2031 wraz z prognozą długu na lata 2021–2031, (2) zmieniającej Uchwałę 

Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2021, (3) zmieniającej Uchwałę Nr II/5/18 Rady Miasta 

Żyrardowa z dnia 6 grudnia 2018 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki Jessica 2 w Banku Gospodarstwa 

Krajowego na realizację przedsięwzięcia pn. „Przebudowa i rewaloryzacja zabytkowego obiektu 

kantoru z adaptacją na Centrum Obsługi Mieszkańca” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Mazowieckiego na lata 2014-2020, Oś Priorytetowa 6: Jakość życia, Działanie 6.2.: 

Rewitalizacja obszarów zmarginalizowanych, a także (4) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 

Powiatowi Żyrardowskiemu. Wspomniała o autopoprawkach polegających m.in. na usunięciu 

informacji o planowanej wymianie stropów w Kantorze w projekcie uchwały zmieniającej Uchwałę 

Budżetową, na uzupełnieniu uzasadnienia projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr II/5/18  

o informację o dotychczas wykonanych przychodach z tytułu pożyczki, a także na korekcie omyłki 

pisarskiej w tymże projekcie. 

Radny Arkadiusz Rzepecki przedstawił opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali wszystkie cztery projekty uchwał. 

Radna Grażyna Stefańska odniosła się do zwiększenia pożyczki Jessica 2, wskazując,  

że podczas posiedzenia Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw Gospodarczych RMŻ wstrzymała się 

od głosowania, zaś po zapoznaniu z treścią umowy zawartej między Miastem a Bankiem Gospodarstwa 

Krajowego zadeklarowała głosowanie „przeciw” uchwale. Stwierdziła, że projekt powinien zakończyć 

się w IV kwartale 2020 r., w związku z czym w jej opinii nie ma możliwości zwiększenia kwoty 

pożyczki zaciągniętej w roku 2018. Zauważyła, że w umowie dokonano zmiany terminu finansowego 

zakończenia projektu poprzez skreślenie informacji o IV kwartale 2020 r. i odręcznym dopisaniu I 

kwartału 2021 r. Dodała, że skreślenie zostało opatrzone parafkami i rozważała, czy tego rodzaju zmiana 

może być wprowadzana w umowie. Orzekła, że tak istotne zmiany umowy powinny być dokonane przez 

aneks. 

Radny Arkadiusz Rzepecki wskazał, że w praktyce bankowej zdarza się, że podczas 

podpisywania umów następują skreślenia parafowane przez obie strony, a jeśli zmiana dokonywana jest 

w dniu podpisywania umowy, nie opatruje się jej datą przy parafkach. Uznał, że w takim przypadku 

formuła aneksu nie była potrzebna. 

Pani Anna Krupa poinformowała, że zgodnie z umową ostatnia transza pożyczki będzie 

rozliczona do końca I kwartału 2021 r. 

Pani Beata Tylutki, Dyrektor Wydziału Inwestycji, odniosła się do zakresu rzeczowego zdania, 

wskazując, że jest on zdecydowanie większy niż kwota pożyczki. Dodała, że dopiero po podjęciu uchwały 

możliwe będzie zwiększenie pożyczki i rozliczenie robót budowlanych związanych z wymianą stropów. 

Pani Magdalena Osińska, radca prawny, wskazała, że umowa jest ważna i nigdy nie była 

zmieniana, ponieważ naniesiona zmiana znalazła się w niej przed podpisaniem. Podkreśliła, że nie było 

potrzeby sporządzania aneksu. 

Pani Anna Krupa przypomniała o procedurze związanej z zawieraniem umów i aneksów do nich.  
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Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXXIII/277/20 

Rady Miasta Żyrardowa z dnia 29 grudnia 2020 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Żyrardowa na lata 2021–2031 wraz z prognozą długu na lata 2021–2031. W głosowaniu jawnym wzięło 

udział 20 radnych, którzy podjęli uchwałę 18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 2 głosach 

„wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXXIII/277/20 Rady Miasta 

Żyrardowa z dnia 29 grudnia 2020 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa  

na lata 2021–2031 wraz z prognozą długu na lata 2021–2031: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur 

Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny 

Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 2 głosy – radna Grażyna Stefańska, radny Sławomir Wardziak. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Jerzy Naziębło. 

 

 Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta 

Żyrardowa na rok 2021. W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy podjęli uchwałę  

18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 2 głosach „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 

2021: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur 

Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny 

Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 2 głosy – radna Grażyna Stefańska, radny Sławomir Wardziak. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Jerzy Naziębło. 

 

 Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały zmieniającej Uchwałę Nr II/5/18 Rady 

Miasta Żyrardowa z dnia 6 grudnia 2018 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki Jessica 2 w Banku 

Gospodarstwa Krajowego na realizację przedsięwzięcia pn. „Przebudowa i rewaloryzacja 

zabytkowego obiektu kantoru z adaptacją na Centrum Obsługi Mieszkańca” w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego na lata 2014–2020, Oś Priorytetowa 6: 

Jakość życia, Działanie 6.2.: Rewitalizacja obszarów zmarginalizowanych. W głosowaniu jawnym 

wzięło udział 20 radnych, którzy podjęli uchwałę 18 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymuję się”. 
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Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały zmieniającej Uchwałę Nr II/5/18 Rady Miasta Żyrardowa  

z dnia 6 grudnia 2018 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki Jessica 2 w Banku Gospodarstwa Krajowego  

na realizację przedsięwzięcia pn. „Przebudowa i rewaloryzacja zabytkowego obiektu kantoru z adaptacją 

na Centrum Obsługi Mieszkańca” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Mazowieckiego na lata 2014–2020, Oś Priorytetowa 6: Jakość życia, Działanie 6.2.: Rewitalizacja obszarów 

zmarginalizowanych: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur 

Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny 

Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 1 głos – radna Grażyna Stefańska; 

„wstrzymuję się” – 1 głos – radny Sławomir Wardziak. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Jerzy Naziębło. 

 

 Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 

Powiatowi Żyrardowskiemu. W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy podjęli uchwałę 

20 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi 

Żyrardowskiemu: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur 

Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny 

Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna 

Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Jerzy Naziębło. 

 

Ad II.5. 

Pani Ewelina Wierzbicka, Dyrektor Wydziału Działalności Gospodarczej, przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie przedłużenia terminu na wniesienie opłaty za korzystanie w 2021 roku z zezwoleń 

na sprzedaż napojów alkoholowych.  

Radny Arkadiusz Rzepecki przedstawił opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie przedłużenia terminu na wniesienie opłaty za korzystanie w 2021 roku z zezwoleń  

na sprzedaż napojów alkoholowych. W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy podjęli 

uchwałę 20 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 
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Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie przedłużenia terminu na wniesienie opłaty  

za korzystanie w 2021 roku z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur 

Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny 

Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna 

Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Jerzy Naziębło. 

 

Ad II.6. 

Pani Urszula Wieczorkiewicz-Tkacz, Dyrektor Wydziału Edukacji, przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Miasto Żyrardów. 

Radna Żaneta Wesołowska przedstawiła opinię Komisji Oświaty i Kultury Fizycznej RMŻ. 

Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Miasto Żyrardów. W głosowaniu jawnym wzięło udział  

20 radnych, którzy podjęli uchwałę 20 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Miasto Żyrardów: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur 

Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny 

Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna 

Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Jerzy Naziębło. 

 

Ad II.7. 

Pani Karolina Drzewiecka, Kierownik Schroniska dla Bezdomnych Zwierząt im. psa Kazana  

w Żyrardowie, przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 2021 rok”. 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 
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Radna Grażyna Stefańska chciała zgłosić uwagi do projektu uchwały procedowanego w innym 

punkcie. 

Radny Ryszard Mirgos odniósł się do obecności dzikich zwierząt w mieście. 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 2021 rok”. W głosowaniu 

jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy podjęli uchwałę 19 głosami „za”, przy braku głosów 

„przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 2021 rok”: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur 

Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny 

Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna 

Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Jerzy Naziębło, radna Żaneta Wesołowska. 

 

Ad II.8. 

Pani Anna Maria Kuleta, Dyrektor Wydziału Dróg i Transportu Miejskiego, przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za usługi przewozowe środkami lokalnego transportu 

zbiorowego na terenie Miasta Żyrardowa, Korytowa i Międzyborowa. Poinformowała o autopoprawce 

w § 3 pkt 8 polegającej na skreśleniu wartości liczbowych oznaczających oddaną krew, aby ostatecznie 

zapis ten brzmiał: „8) honorowych dawców krwi grupy I oraz grupy II na podstawie legitymacji 

zasłużonego honorowego dawcy krwi”. 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

Radny Arkadiusz Rzepecki wyraził swoje poparcie dla bezpłatnych przejazdów dla 

Zasłużonych Honorowych Dawców Krwi I i II grupy. Przypomniał, że w tej sprawie do Rady Miasta 

trafił wniosek, który został uznany za zasługujący na uwzględnienie. Rozważał, czy również Zasłużeni 

Honorowi Dawcy Krwi III grupy nie powinni być w jakiś sposób uwzględnieni w uchwale. 

Zaproponował poddanie tej kwestii analizie.  

Pani Anna Maria Kuleta zadeklarowała, że pochyli się nad tą kwestią.  

Radny Józef Kapusta zaproponował dalsze rozszerzenie katalogu osób zwolnionych z opłat  

za komunikację miejską i złożył wniosek o dopisanie w § 3 pkt 13 w brzmieniu: „13) osób 

represjonowanych z powodów politycznych za okazaniem legitymacji”. Wskazał, że jest to nieliczna 

grupa, a status osób represjonowanych i opozycjonistów z czasów PRL potwierdza odpowiedni urząd.  
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Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos rozważał, czy wniosek może być procedowany podczas 

bieżącej sesji, czy należy zdjąć projekt uchwały z porządku obrad i powrócić do jego procedowania 

podczas kolejnego posiedzenia. Wskazał, że zasadne byłoby ustalenie, ile osób mogłoby korzystać  

z takiej ulgi, a także jak weryfikować status osoby represjonowanej.  

Radna Elżbieta Wrońska odniosła się do treści § 6 pkt 2, wskazując, że praktyką wielu 

przewoźników jest różnicowanie opłat za przewóz psa w zależności od jego wielkości. Złożyła wniosek 

o zmianę brzmienia § 6 pkt 2 na następujące: „Opłata za przewóz psa wynosi równowartość ceny biletu 

pełnopłatnego. Zwolnieni z opłat są właściciele małych psów, które mogą być przewożone na kolanach 

właściciela lub w kontenerach, transporterach”.  

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos ogłosił przerwę. Obrady wznowiono o godzinie 14.55. 

Radny Jarosław Gejcyg wyraził poparcie dla wniosku radnego Józefa Kapusty i zaproponował, 

by przełożyć decyzję w tej sprawie na kolejną sesję, by móc wprowadzać zmianę po zaopiniowaniu jej 

przez merytoryczną komisję. 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos poinformował, że konsultował z radcą prawnym 

możliwość procedowania nad złożonym wnioskiem podczas trwającej sesji. 

Radny Arkadiusz Sowa wskazał, że osoby represjonowane są niewielką grupą, którą warto  

w ten sposób uhonorować. 

Radny Grzegorz Obłękowski wsparł głos radnego Jarosława Gejcyga. Podkreślił, że należy 

zachować pewne procedury i nie wrzucać na ostatnią chwilę zmian pociągających za sobą skutki 

finansowe. Stwierdził, że jest przeciwny takiej formie działania, choć samo wprowadzenie zapisu 

popiera. Dodał, że jeśli ma głosować „za”, to chce wiedzieć, jaki skutek dla budżetu przyniesie taka 

zmiana. Zaproponował, by do tematu wrócić na kolejnej sesji. 

Radny Józef Kapusta stwierdził, że skutki finansowe proponowanej zmiany nie będą mieć 

żadnego znaczenia z perspektywy budżetu Miasta, jako że środowisko osób represjonowanych jest 

bardzo nieliczne. Wskazał, że wiele miast w Polsce wprowadziło takie ulgi dla osób represjonowanych. 

Radny Grzegorz Obłękowski podkreślił, że chodzi mu o pewne zasady, zaś zasadą jest 

określanie skutku finansowego proponowanych zmian.  

Radna Elżbieta Wrońska odniosła się do wniosku radnego Józefa Kapusty, rozważając, czy ulga 

powinna objąć osoby represjonowanego z całej Polski, czy tylko osoby będące mieszkańcami 

Żyrardowa. Zadeklarowała, że popiera wniosek, ale prosi o jego doprecyzowanie. 

Radny Józef Kapusta przypomniał treść złożonego przez siebie wniosków, a także podkreślił, 

że grupa osób represjonowanych jest nieliczna. Dodał, że jeśli ktoś posiadający stosowne uprawnienia 

– a w skali kraju jest to ok. 9 tys. osób – przyjedzie do Żyrardowa, to nawet jeśli nie zamieszkuje  

w mieście, będzie mógł skorzystać z przysługujących mu uprawnień.  

Radna Grażyna Stefańska zapytała radnego Grzegorza Obłękowskiego, dlaczego nie docieka, 

jakie skutki finansowe będą niosły bezpłatne przejazdy innych osób wymienionych w § 3, a także czy 

zna te skutki finansowe. Stwierdziła, że zgodnie ze Statutem skutki finansowe powinny być określane. 



Protokół nr XXXVI/21 z XXXVI Sesji Rady Miasta Żyrardowa – 11.03.2021  

12 

Radna Elżbieta Wrońska uściśliła, że proponowana zmiana będzie dotyczyła osób 

represjonowanych nie tylko z terenu Żyrardowa. Przypomniała o złożonym przez siebie wniosku  

w sprawie zmiany brzmienia § 6 pkt 2 projektu uchwały. Podkreśliła, że w innych miejscach, w których 

przyjęto podobne uregulowania, nikt nie waży psów, co było kwestią poruszaną przez innych radnych. 

Radny Ryszard Mirgos zauważył, że podobne uregulowanie może spowodować pytania  

o sposób przewożenia innych zwierząt. 

Radna Elżbieta Wrońska zwróciła uwagę, że w obecnie obowiązującej uchwale mowa jest 

wyłącznie o psach i dlatego jej wniosek dotyczy psów. Dodała, że wniosek jest odpowiedzią na sugestie 

mieszkańców. Doprecyzowała, że chodzi o małe psy, które mogą być przewożone na kolanach,  

w torbach i w transporterkach. 

Radny Marek Treliński zaapelował o zachowanie powagi sali. Zaproponował, by przystąpić  

do procedowania nad wnioskiem radnego Józefa Kapusty, a także zgodził się z radną Grażyną Stefańska, 

że nie można uchwycić skutków finansowych proponowanej zmiany. Podkreślił, że projekt uchwały 

stanowi aktualizację uchwały wcześniej obowiązującej. 

Radna Elżbieta Wrońska odczytała swój wniosek o zmianę brzmienia § 6 pkt 2. 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos zapytał panią Annę Marię Kuletę o to, czy Rada Miasta 

może wprowadzić proponowane zmiany podczas trwającego posiedzenia. 

Pani Anna Maria Kuleta wskazała, że jeżeli wolą radnych jest wprowadzenie do projektu 

uchwały zmian, o które wnosi dwójka radnych, to mogą to uczynić, zaś wydział merytoryczny ustali, 

jak weryfikować kwestie ujęte we wnioskach. 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos poprosił wnioskodawców o złożenie wniosków  

na piśmie. Odniósł się do kwestii proceduralnych, a po zgłoszeniu wątpliwości z sali – ogłosił przerwę 

celem ustalenia dalszego procedowania nad sprawą. Obrady wznowiono o godz. 15.30.  

Radny Józef Kapusta odczytał swój wniosek. Podkreślił, że osoby represjonowane posiadają 

legitymacje, w związku z czym osoba sprawdzająca bilety będzie mogła łatwo zweryfikować, czy  

jest ona uprawniona do bezpłatnego przejazdu. 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem radnego Józefa Kapusty w sprawie dopisania  

w uchwale w § 3 punktu 13 w brzmieniu: „13) osób represjonowanych z powodów politycznych  

za okazaniem legitymacji”. W głosowaniu jawnym wzięło udział 17 radnych, którzy przyjęli wniosek 

15 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem radnego Józefa Kapusty w sprawie dopisania w uchwale § 3 pkt 13  

w brzmieniu: „13) osób represjonowanych z powodów politycznych za okazaniem legitymacji”: 

„za” – 15 głosów – radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, radny Robert 

Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, 

radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, 

radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Elżbieta 

Wrońska; 

„przeciw” – 1 głos – radny Grzegorz Obłękowski; 
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„wstrzymuję się” – 1 głos – radny Jarosław Gejcyg. 

Nieobecni podczas głosowania: radna Anna Maria Kozłowska, radny Jerzy Naziębło, radny 

Krzysztof Skrobisz, radna Żaneta Wesołowska. 

 

Radna Elżbieta Wrońska odczytała swój wniosek.  

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem radnej Elżbiety Wrońskiej w sprawie zmiany 

brzmienia § 6 pkt 2 uchwały na następujący: „Opłata za przewóz psa wynosi równowartość ceny biletu 

pełnopłatnego. Zwolnieni z opłat są właściciele małych psów, które mogą być przewożone na kolanach 

właściciela lub w kontenerach, transporterach”. W głosowaniu jawnym wzięło udział 17 radnych, którzy 

przyjęli wniosek 14 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem radnej Elżbiety Wrońskiej w sprawie zmiany brzmienia § 6 pkt 2 

uchwały na następujący: „Opłata za przewóz psa wynosi równowartość ceny biletu pełnopłatnego. 

Zwolnieni z opłat są właściciele małych psów, które mogą być przewożone na kolanach właściciela lub  

w kontenerach, transporterach”: 

„za” – 14 głosów – radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, radny Robert 

Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, 

radny Grzegorz Obłękowski, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz 

Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Sławomir Wardziak, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 2 głosy – radny Artur Pietrus, radny Marek Treliński; 

„wstrzymuję się” – 1 głos – radny Jarosław Gejcyg. 

Nieobecni podczas głosowania: radna Anna Maria Kozłowska, radny Jerzy Naziębło, radny 

Krzysztof Skrobisz, radna Żaneta Wesołowska. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie ustalenia opłat za usługi 

przewozowe środkami lokalnego transportu zbiorowego na terenie Miasta Żyrardowa, Korytowa  

i Międzyborowa. W głosowaniu jawnym wzięło udział 17 radnych, którzy podjęli uchwałę 17 głosami 

„za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie ustalenia opłat za usługi przewozowe środkami 

lokalnego transportu zbiorowego na terenie Miasta Żyrardowa, Korytowa i Międzyborowa: 

„za” – 17 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, 

radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek 

Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas głosowania: radna Anna Maria Kozłowska, radny Jerzy Naziębło, radny 

Krzysztof Skrobisz, radna Żaneta Wesołowska. 
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Ad II.9. 

Pani Marlena Tabaczewska-Sip, Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie wniesienia wkładu niepieniężnego (aportu)  

do „Żyrardowskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego Sp. z o.o.”. 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie wniesienia wkładu niepieniężnego (aportu) do „Żyrardowskiego Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego Sp. z o.o.”. W głosowaniu jawnym wzięło udział 17 radnych, którzy podjęli uchwałę  

17 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie wniesienia wkładu niepieniężnego (aportu)  

do „Żyrardowskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego Sp. z o.o.”: 

„za” – 17 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, 

radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek 

Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas głosowania: radna Anna Maria Kozłowska, radny Jerzy Naziębło, radny 

Krzysztof Skrobisz, radna Żaneta Wesołowska. 

 

Ad II.10. 

Pani Marlena Tabaczewska-Sip, Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie nabycia działek położonych w Żyrardowie przy ul. Wincentego Witosa. 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie nabycia działek położonych w Żyrardowie przy ul. Wincentego Witosa. W głosowaniu 

jawnym wzięło udział 17 radnych, którzy podjęli uchwałę 17 głosami „za”, przy braku głosów 

„przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie nabycia działek położonych w Żyrardowie przy  

ul. Wincentego Witosa: 

„za” – 17 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, 

radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek 

Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 
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„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas głosowania: radna Anna Maria Kozłowska, radny Jerzy Naziębło, radny 

Krzysztof Skrobisz, radna Żaneta Wesołowska. 

 

Ad II.11. 

Radny Mateusz Nalej, Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji RMŻ, przedstawił 

projekt uchwały w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie. 

Radny Józef Kapusta stwierdził, że ustalanie polityki państwa w zakresie ochrony zdrowia nie 

leży w kompetencjach Miasta, ale decyzje podejmowane przez rząd dotyczą mieszkańców. 

Poinformował, że jest zwolennikiem szczepień, wskazując na ich znaczenie w zakresie eliminacji wielu 

chorób, które na przestrzeni wieków powodowały śmierć wielu osób. Odniósł się do przebiegu pandemii 

SARS-CoV-2, nawiązując do epidemii SARS-CoV-1, a także do testów szczepionek przeprowadzonych 

na zwierzętach. Wyraził wątpliwości co do bezpieczeństwa szczepień, a także orzekł, że należało uznać 

petycję za zasługującą na uwzględnienie, a następnie przesłać ją Radzie Ministrów, aby miała ona 

wiedzę, że ludzie są zatroskani sprawą swojego zdrowia. 

Radny Arkadiusz Sowa odniósł się do słów przedmówcy. Poinformował, że się zaszczepił  

i wyraził przekonanie, że podejmowane działania związane z przeciwdziałaniem pandemii mają na celu 

ochronę zdrowia mieszkańców. 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie uznania petycji  

za niezasługującą na uwzględnienie. W głosowaniu jawnym wzięło udział 16 radnych, którzy podjęli 

uchwałę 12 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw” i 2 głosach „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie: 

„za” – 12 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Robert 

Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Jerzy Naziębło, 

radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, 

radny Marek Treliński; 

„przeciw” – 2 głosy – radny Józef Kapusta, radny Sławomir Wardziak; 

„wstrzymuję się” – 2 głosy – radny Mateusz Nalej, radna Elżbieta Wrońska. 

Nieobecni podczas głosowania: radna Anna Maria Kozłowska, radny Grzegorz Obłękowski, radny 

Krzysztof Skrobisz, radna Grażyna Stefańska, radna Żaneta Wesołowska. 

 

Ad II.12. 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos odniósł się do projektu uchwały w sprawie 

zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Żyrardowa na 2021 rok. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Żyrardowa  

na 2021 rok. W głosowaniu jawnym wzięło udział 16 radnych, którzy podjęli uchwałę 16 głosami „za”, 

przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 
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Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji Rady Miasta Żyrardowa na 2021 rok: 

„za” – 16 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny 

Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, 

radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów.  

Nieobecni podczas głosowania: radna Anna Maria Kozłowska, radny Grzegorz Obłękowski, radny 

Krzysztof Skrobisz, radna Grażyna Stefańska, radna Żaneta Wesołowska. 

 

Ad II.13. 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos odniósł się do projektu uchwały w sprawie 

zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Żyrardowa na 2021 rok. 

Radny Artur Pietrus, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RMŻ, zgłosił do załącznika  

do projektu uchwały autopoprawkę polegającą na zmianie tematu kontroli z „Kontrola udzielonych 

dotacji w 2020 roku na projekty realizowane w zakresie »Budżetu Obywatelskiego« na terenie Miasta 

Żyrardowa” na „Kontrola udzielonych środków w 2020 roku na projekty realizowane w zakresie 

inicjatyw lokalnych na terenie Miasta Żyrardowa”. 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Żyrardowa na 2021 rok. W głosowaniu jawnym wzięło udział  

15 radnych, którzy podjęli uchwałę 15 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miasta Żyrardowa na 2021 rok: 

„za” – 15 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny 

Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów.  

Nieobecni podczas głosowania: radna Anna Maria Kozłowska, radny Grzegorz Obłękowski, radny 

Krzysztof Skrobisz, radna Grażyna Stefańska, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska. 

 

Ad II.14. 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos odniósł się do projektu uchwały w sprawie 

zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Miasta Żyrardowa na 2021 rok 

Radny Jarosław Gejcyg zgłosił uwagę do planu pracy Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu 

Przestrzennego i Ochrony Środowiska RMŻ, stanowiącego załącznik Nr 2 do projektu uchwały. 
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Zaproponował, by dwa spośród tematów zaplanowanych na maj, tj. „Karta mieszkańca” oraz „Opłaty 

za korzystanie z zalewu” przenieść do realizacji w marcu, zaś dwa tematy z marca – tj. „Analiza pokrycia 

planami zagospodarowania przestrzennego terenu miasta. Stan bieżący i zamierzenia” oraz 

„Informowanie Komisji w sprawie wydawanych decyzji o warunkach zabudowy – projekt” – przenieść 

na maj. Argumentował, że temat zalewu powinien być podjęty wcześniej, a karta mieszkańca 

bezpośrednio się z tą kwestią wiąże. Przeniesienie dwóch tematów z marca na maj uzasadnił tym,  

że plan nie powinien być w marcu przeładowany. 

Radny Robert Latek, Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ, przychylił się do proponowanej zmiany w formie autopoprawki. 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy 

stałych Komisji Rady Miasta Żyrardowa na 2021 rok. W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych, 

którzy podjęli uchwałę 15 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady 

Miasta Żyrardowa na 2021 rok: 

„za” – 15 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny 

Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów.  

Nieobecni podczas głosowania: radna Anna Maria Kozłowska, radny Grzegorz Obłękowski, radny 

Krzysztof Skrobisz, radna Grażyna Stefańska, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta 

Wesołowska. 

 

Ad II.15. 

Pan Tomasz Aleksandrowicz, Dyrektor Wydziału Planowania Przestrzennego i Urbanistyki, 

przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa. 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Żyrardowa. W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych, którzy podjęli uchwałę 15 głosami „za”, 

przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa: 

„za” – 15 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, 
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radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny 

Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów.  

Nieobecni podczas głosowania: radna Anna Maria Kozłowska, radny Grzegorz Obłękowski, radny 

Krzysztof Skrobisz, radna Grażyna Stefańska, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska. 

 

Ad II.16. 

Pan Tomasz Aleksandrowicz, Dyrektor Wydziału Planowania Przestrzennego i Urbanistyki, 

przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa. 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Żyrardowa. W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych, którzy podjęli uchwałę 14 głosami „za”, 

przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa: 

„za” – 14 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, 

radny Jerzy Naziębło, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, 

radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 1 głos – radny Robert Latek. 

Nieobecni podczas głosowania: radna Anna Maria Kozłowska, radny Grzegorz Obłękowski, radny 

Krzysztof Skrobisz, radna Grażyna Stefańska, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska. 

 

Ad II.17. 

Pan Tomasz Aleksandrowicz, Dyrektor Wydziału Planowania Przestrzennego i Urbanistyki, 

przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa. 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Żyrardowa. W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych, którzy podjęli uchwałę 15 głosami „za”, 

przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 
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Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa: 

„za” – 15 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny 

Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów.  

Nieobecni podczas głosowania: radna Anna Maria Kozłowska, radny Grzegorz Obłękowski, radny 

Krzysztof Skrobisz, radna Grażyna Stefańska, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska. 

 

III. Informacja 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos poinformował o przedłożeniu planu pracy Rady Miasta 

Żyrardowa na rok 2021. Do przedłożonego planu nie zgłoszono uwag. 

 

IV. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

Radny Jerzy Naziębło złożył interpelację dotyczącą funkcjonowania pomocy społecznej w czasie 

pandemii oraz wniosek w sprawie wymiany tabliczek informacyjnych na przystankach autobusowych. 

Radny Józef Kapusta odniósł się do kwestii związanych z epidemią SARS-CoV-2. Zaapelował 

o otwarcie szkół, powołując się na konstytucyjne prawo dzieci i młodzieży do edukacji, a także  

o otwarcie placówek ochrony zdrowia, jako że personel medyczny został zaszczepiony. 

Radny Jerzy Naziębło odniósł się do wypowiedzi przedmówcy, nie zgadzając się  

z jego stwierdzeniem, że nie ma epidemii. Prosił, by nie powtarzać takich opinii, ponieważ ludzie 

chorują i umierają.  

Radna Teresa Lefelt przypomniała o złożonym przez siebie wniosku o wymianę tablic 

informacyjno-ogłoszeniowych. Stwierdziła, że mimo upływu czasu nic się w tej sprawie nie zmieniło. 

Zwróciła również uwagę na kwestie związane z czystością w mieście – na ślady obecności ptaków oraz 

na śmieci pozostawione na trawnikach i zieleńcach. 

Radny Józef Kapusta odniósł się do kwestii epidemii, a także do możliwości uzyskania pomocy 

lekarskiej przez chorych. Zwrócił uwagę na reakcje osób zaszczepionych na podany lek, a także odwołał 

się do swoich doświadczeń w dziedzinie wakcynologii.  

Radny Marek Treliński odniósł się do wypowiedzi przedmówcy.  

Radna Elżbieta Wrońska złożyła w imieniu Klubu Radnych „Nasze Miasto” wniosek w sprawie 

opracowania raportu o stanie dróg gruntowych należących do Miasta Żyrardowa. Odniosła się również 

do realizacji próśb mieszkańców. 

Radny Jarosław Gejcyg nawiązał do zainstalowania progu zwalniającego przy  

ul. Skrowaczewskiego. Zaapelował o namalowanie znaków informujących o tym, że na drodze znajduje 

się próg zwalniający, a w przyszłości rozważyć budowanie podobnych progów z kostki innego koloru.  
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V. Zamknięcie obrad 

Przewodniczący Rady Miasta Żyrardowa Ryszard Mirgos podziękował radnym i gościom  

za udział w posiedzeniu. Obrady XXXVI Sesji Rady Miasta Żyrardowa zostały zamknięte o godz. 16.53. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nagranie obrad dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej:  

https://www.bip.zyrardow.pl/5274,2021-r?tresc=58259 

 

Protokół sporządziła dnia 29 marca 2021 r. Dorota Rdest 

https://www.bip.zyrardow.pl/5274,2021-r?tresc=58259

